
 

 

 

Z Á P I S N I C A 
napísaná zo zasadania Obecného zastupiteľstva v Krušetnici 

konaného dňa 22. júna 2012 

 

 ––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 

P r í t o m n í : Poslanci podľa pripojenej prezenčnej listiny 

 

N e p r í t o m n í: Mgr. Terézia Pacoňová, Mgr. Martin Bodorík 

 

H o s t i a :  Mária Naništová - kontrolórka obce 

 

 

     Zasadanie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce p. Jozef Stančík, ktorý 

privítal prítomných a uviedol, že zasadanie obecného zastupiteľstva je uznášania schopné. 

Ospravedlnila sa poslankyňa Terézia Pacoňová a poslanec Martin Bodorík.   

       Za zapisovateľku bola určená pracovníčka obecného úradu p. Alžbeta Páterková, za 

overovateľov starosta určil p. Daniela Dopatera a p. Antona Floreka. 

 

Navrhol tento program:  

 

1. Plnenie uznesenia z posledného obecného zastupiteľstva 

2. Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu za rok 2011 

3. Záverečný účet obce za rok 2011 

4. Úprava schváleného rozpočtu na rok 2012 

5. Schválenie platu starostovi obce 

6. Informatívna správa o ukončenej kontrole z Najvyššieho kontrolného úradu 

7. Informatívna správa o aktivačnej činnosti 

8. Informatívna správa o stavebných pozemkoch v IBV Sihly 

9. Schválenie prác na verejnom priestranstve – parkovisko pred kostolom 

10. Schválenie vnútorných smerníc cintorína 

11. Informácie poslancov o svojich volebných obvodoch 

12. Rôzne – prejednanie žiadostí 

13. Diskusia 

14. Schválenie uznesenia a záver 

 

 

R O K O V A N I E : 

 
Po prečítaní programu starosta obce vyzval poslancov, v prípade ak niečo majú na 

doplnenie alebo na zmenu programu, nech sa vyjadria. Poslanci nemali žiadne návrhy na 

doplnenie, jednohlasne schválili program jednania. 

 

V bode 1/ starosta obce oboznámil prítomných o plnení uznesenia z minulého zasadania. 

Podrobne oboznámil so všetkými bodmi uznesenia a uviedol, všetky povinnosti 

z predchádzajúceho uznesenia boli splnené. 

 



 

 

V bode 2/ starosta obce vyzval hlavnú kontrolórku obce p. Máriu Naništovú o podanie 

správy – odborného stanoviska k záverečnému účtu obce Krušetnica za r. 2011. Hlavná 

kontrolórka odborné stanovisko predniesla všetkým prítomným a odporučila poslancom ObZ 

vyjadriť súhlas a schváliť Záverečný účet obce Krušetnica za rok 2011 a celoročné 

hospodárenie bez výhrad. Odborné stanovisko tvorí prílohu č. 1 tejto zápisnice.  

 

V bode 3/ účtovníčka obecného úradu p. Beganová prečítala návrh záverečného účtu 

obce za rok 2011, ktorý bol zverejnený aj na webovej stránke obce a ktorý tvorí prílohu č. 2 

tejto zápisnice. Starosta obce navrhol vysporiadať schodok hospodárenia vo výške -75.282,- € 

zo zostatku finančných prostriedkov minulých období, t. j. zo zostatku finančných operácií. 

Taktiež navrhol zostatok finančných prostriedkov z rozpočtového hospodárenia za rok 2011 

vo výške 10.674,- použiť na výdavky v roku 2012 v súlade so zákonom o rozpočtových 

pravidlách a to na kapitálové výdavky a na splátku úveru. Prítomní poslanci jednohlasne 

schválili vysporiadanie schodku a tiež zostatok finančných prostriedkov z rozpočtového 

hospodárenia, taktiež schválili záverečný účet obce a celoročné hospodárenie bez výhrad. (Za: 

5, Proti: 0, Zdržal sa: 0). 

 

V bode 4/ účtovníčka obecného úradu p. Beganová predložila návrh na úpravu 

kapitálového rozpočtu v časti výdavkovej a úpravu rozpočtu finančných operácií v časti 

príjmovej, všetko podľa plnenia. Poslanci k úprave nemali žiadne pripomienky a túto 

jednohlasne schválili. Úprava rozpočtu obce Krušetnica tvorí prílohu č. 3 tejto zápisnice (Za: 

5, Proti: 0, Zdržal sa: 0). 

 

V bode 5/ bola v zmysle § 4 ods. 4 novely zákona č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení 

a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov 

opätovne prejednaná otázka platu starostu obce. Plat starostu pozostáva z priemernej mzdy 

v národnom hospodárstve za predchádzajúci kalendárny rok, ktorý sa potom vynásobí 

koeficientom podľa počtu obyvateľov obce: t. j. 786,00 € je priemerná mzda za rok 2011 x 

1,65-násobok = 1.297,00 €. Tento však môžu poslanci ObZ navýšiť v zmysle spomínaného 

zákona o maximálne 70%. V diskusii väčšina poslancov uviedla, že tabuľku násobkov zmenil 

zákon a poslanec p. Dorušák navrhol ponechať navýšenie o 30 %, čo by predstavovala 

mesačná výška platu aj s navýšením sumu 1.686,10 €. S jeho návrhom súhlasili všetci 

prítomní poslanci, takže mesačný plat vo výške 1.686,10 € bol starostovi jednohlasne 

schválený (Za: 5, Proti: 0, Zdržal sa: 0). 

 

V bode 6/ starosta informoval o ukončení kontroly z Najvyššieho kontrolného úradu SR. 

Kontrola bola vykonaná v čase od 27. 02. 2012 do 31. 05. 2012. Podrobne oboznámil 

poslancov s Protokolom o výsledku kontroly hospodárenia s verejnými prostriedkami a 

majetkom pri správe, údržbe a obnove miestnych komunikácií v subjektoch územnej 

samosprávy - Obce Krušetnica. Taktiež ich oboznámil aj so zistenými nedostatkami a 

odporúčaniami na riešenie týchto nedostatkov. Avšak ako sa uvádza v protokole z pohľadu 

celkových výdavkov obce zistené chyby neboli tak významné, aby negatívne ovplyvnili 

spoľahlivosť finančných výkazov obce.  

 

V bode 7/ starosta informoval o pokračovaní v Dohode o poskytnutí príspevku na 

podporu zamestnanosti na realizáciu opatrení na ochranu pred povodňami a na riešenie 

následkov mimoriadnej situácie - § 50j, ktorú má obec uzatvorenú s Úradom práce, 

sociálnych vecí a rodiny v Námestove. Pracovníci vykonávajú práce, ktoré súvisia 

s preventívnymi prácami na ochranu pred povodňami, zabezpečovacími prácami pri 

povodniach na tokoch Bielej Oravy, taktiež sa podieľajú na úprave verejného priestranstva 



 

 

obce, cintorína a pomáhajú pri vykonávaní drobných stavebných a všetkých prác, ktoré sa v 

obci vykonávajú. 

 

V bode 8/ starosta informoval o ukončení vo vybavovaní stavebných pozemkoch v IBV 

Sihly. Uviedol, že práve dnes prišlo rozhodnutie o povolení vkladu na zápis posledných 

pozemkov, ktoré vlastnili neznámy vlastníci. Starosta ďalej uviedol, že aj keď to trvalo možno 

dlhšie ako sa predpokladalo, je rád, že všetci vlastníci v lokalite IBV Sihly môžu stavať bez 

problémov, keďže pozemky už každý vlastník vlastní v 1/1-ine. 

 

V bode 9/ starosta informoval o výsledkoch ankety na úpravu verejného priestranstva 

pred kostolom. Na obecný úrad boli doručené 2 návrhy, ktoré boli zverejnené na úradnej 

tabuli a tiež webovej stránke obce. Do každej domácnosti bol zaslaný anketový lístok, kde 

bolo možné vyjadriť sa za niektorý z návrhov. Bolo zaslaných 210 anketových lístkov, vrátilo 

sa nám 82, z toho 52 hlasovalo za 1. návrh a 30 hlasovalo za 2. návrh. Účasť v ankete bola 39 

%. Urna bola otvorená za prítomnosti starostu, zástupcu starostu, poslankyne p. Rončákovej a 

pracovníčok OcÚ. S realizáciou prác na verejnom priestranstve by sa malo začať počas 

prázdnin. Taktiež uviedol, že na odovzdaní staveniska bude dobré, ak sa zúčastnia všetci 

členovia komisie životného prostredia, výstavby a územného plánovania.  

 

V bode 10/ starosta vyzval poslancov, aby sa vyjadrili k návrhu na úpravu vnútorných 

smerníc cintorína, t. j. cintorínskeho poriadku, ktorou otázkou sa zaoberali aj na minulom 

obecnom zastupiteľstve. Prítomní poslanci sa priklonili k názoru starostu, aby sa začalo 

pochovávať do jednohrobov; dvojhroby by využívali iba tí občania, ktorí už majú vybudované 

takéto hroby, nové by už nebolo možné robiť, nakoľko každým rokom je menej miesta na 

cintoríne.   

 

V tomto čase sa do zasadačky dostavil poslanec Martin Bodorík a pokračovalo sa ďalej 

podľa programu. 

 

V bode 11/ starosta vyzval poslancov, aby podali informácie o svojich volebných 

obvodoch. 

Poslankyňa Anna Rončáková na základe oslovenia p. Pavlínou Brčákovou, č. 36, že sa jej 

moc práši, mala dotaz, či nie je možné upraviť nejako miestnu komunikáciu smerom na 

futbalové ihrisko.  

K tomuto starosta uviedol, že úprava cesty sa plánuje tak v projekte kanalizácie ako aj v 

projekte úpravy rieka Klinianka. Pokým nebudeme vedieť výsledok projektov, určite sa s 

cestou nebude nič robiť. 

Poslanec Jozef Dorušák uviedol, že je potrebné opraviť šachtu pri p. Jozefovi Mikytovi, 

č. 97 a tiež opätovne upozorniť p. Jozefa Janečka, č. 73 na nesprávne čistenie žumpy, ale už 

pod hrozbou pokuty, nakoľko na ústne upozornenia nereaguje a žumpu opätovne čistí 

v obedňajších hodinách, čo na jednej strane spôsobuje zápach a na druhej táto hadica tvorí 

prekážku na miestnej komunikácii; taktiež popri hadici sa nachádzajú dosky, z ktorých trčia 

klince. 

K tomuto starosta uviedol, že opätovne bude upozornený p. Janeček na túto skutočnosť avšak 

už pod hrozbou pokuty, nakoľko už bol viackrát upozorňovaný a stále na to nereaguje. Šachta 

bude opravená v rámci úpravy ciest pracovníkmi obecného úradu. 

Poslanec Anton Florek sa opýtal na to, komu vlastne patrí cesta, ktorá vedie do 

discoklubu Kuvajt, nakoľko od viacerých občanov počul sťažnosti, že ich majiteľ klubu 

nechce tadiaľ pustiť, keď vezú drevo a tiež, ako sa bude deliť resp. čo sa bude robiť s 



 

 

drevným odpadom, ktorý sa nadobudne čistením súkromných lesov v rámci projektu 

cezhraničnej spolupráce. 

K tomuto starosta uviedol, že vlastníkom cesty k discoklubu Kuvajt sú Bývalí urbarialisti 

obce Krušetnica - pozemkové spoločenstvo a nevidí dôvod, aby majiteľ nepustil našich 

občanov po nej s drevom. Je síce pravda, že on si ju dal vyasfaltovať na vlastné náklady, 

avšak ak ju občania po ťažbe dreva vyčistia, nie je žiaden problém, aby tadiaľ nemohli 

chodiť. Na druhú otázku ohľadom drevného odpadu po vyčistení hôr starosta odpovedal tak, 

že toto sa musí ešte doriešiť, nakoľko štiepkovať sa to už nebude, nakoľko naša obec si v 

rámci projektu vyčerpala náklady na štiepkovanie. Či si to budú vlastníci odvážať alebo sa to 

bude nejako deliť sa ešte dorieši.  

  

V bode 12/ starosta oboznámil prítomných poslancov, že od 01. 08. 2012 odovzdáva byt 

č. 2 v 12 bj. rodina Valeková, preto je potrebné rozhodnúť na základe žiadostí, komu bude byt 

pridelený. Na obci sú vedené 3 žiadosti o byt a to Jozef Janeček, č. 105, Erika Mrekajová, č. 

229 a rodina Jozefa Floreka ml., č. 211. Po diskusii sa uskutočnilo hlasovanie, kde za Jozefa 

Janečka hlasovali 2 poslanci (Dorušák, Jančová), za Eriku Mrekajovú nehlasoval nikto a za 

Jozefa Floreka ml. hlasovali 4 poslanci (Rončáková, Florek, Dopater a Bodorík). Byt bol 

schválený pre p. Jozefa Floreka ml., č. 211 s účinnosťou od 01. 08. 2012.  

 

V bode 13/ ktorý bol určený na diskusiu nikto z prítomných poslancov nevystúpil, 

nakoľko sa diskusia konala pri každom prejednávanom bode. Požiadal zapisovateľku 

o prednesenie návrhu na uznesenie. 

 

 

U Z N E S E N I E  č. 3/2012 

________________________ 
 

 

Obecné zastupiteľstvo v Krušetnici 

 

 

A.  BERIE NA VEDOMIE 

 

1/ plnenie uznesenia z posledného obecného zastupiteľstva; 

2/ správu hlavného kontrolóra k záverečnému účtu za rok 2011; 

3/ informatívnu správu o výsledku kontroly hospodárenia s verejnými prostriedkami a   

    majetkom pri správe, údržbe a obnove miestnych komunikácií v subjektoch územnej  

    samosprávy - Obce Krušetnica, ktorú v období od 27. 02. 2012 do 31. 05. 2012 vykonal  

    Najvyšší kontrolný úrad SR; 

      4/ informatívnu správu o aktivačnej činnosti; 

      5/ informatívnu správu o stavebných pozemkoch v IBV Sihly; 

 

B. SCHVAĽUJE 

 

      1/ záverečný účet obce za rok 2011 a celoročné hospodárenie bez výhrad; 

      2/ vysporiadanie schodku v sume -75.282,00 €, zisteného podľa ustanovenia § 10 ods. 3,  

          písm. a/ a b/ zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a  

          o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, zo zostatku  

          finančných prostriedkov minulých období, t. j. zo zostatku finančných operácií; 

      3/ zostatok finančných prostriedkov z rozpočtového hospodárenia za rok 2011 vo výške  



 

 

          10.674,00 €, použiť na výdavky v roku 2012 v súlade so zákonom č. 583/2004 Z. z. o 

          rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých  

          zákonov 

      4/ úpravu schváleného rozpočtu na rok 2012; 

      5/ práce na verejnom priestranstve - parkovisku pred kostolom podľa 1. návrhu ankety; 

      6/ úpravu cintorínskeho poriadku obce Krušetnica; 

      7/ pridelenie 1-izbového bytu v 12 bytovej jednotke pre manželov Jozefa Floreka a manž.  

          Luciu Florekovú, bytom Krušetnica č. 211 s účinnosťou od 1. 8. 2012; 

 

C. URČUJE 

 

      1/ v súlade so zákonom NR SR č. 253/94 Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch  

          starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov mesačný plat starostu 

          vo výške 1.686,10 €. 

 

D.  UKLADÁ 

 

      1/ starostovi obce dať v rámci aktivačnej činnosti opraviť šachtu pri p. Jozefovi Mikytovi,  

          č. 97; 

          T: do budúceho zastupiteľstva 

      2/ starostovi obce opätovne písomne upozorniť p. Jozefa Janečka, bytom Krušetnica č. 73 

          na nesprávne čistenie žumpy pod hrozbou uloženia pokuty; 

          T: do budúceho zastupiteľstva 

      3/ starostovi obce doriešiť otázku drevného odpadu, ktorý vznikne po vyčistení   

          súkromných lesov v rámci projektu cezhraničnej spolupráce; 

          T: do budúceho zastupiteľstva 

      4/ starostovi obce zvolať členov komisie životného prostredia, výstavby a územného  

          plánovania na odovzdávanie staveniska pri začatí prác na verejnom priestranstve -  

          parkovisku;  

          T: začiatok prác 

 

 

Keďže program jednania bol vyčerpaný a ďalšie pripomienky neboli, starosta dal 

hlasovať za uznesenie. Za uznesenie hlasovali všetci prítomní poslanci (Za: 6, Proti: 0, Zdržal 

sa: 0), takže uznesenie bolo jednohlasne schválené. Starosta obce poďakoval prítomným za 

účasť a zasadanie ukončil. 

 

Zapísala: Alžbeta Páterková 

 

Overovatelia:  Daniel Dopater, v. r. 

 

   Anton Florek, v. r. 

 

 

 

Starosta obce:  Jozef Stančík, v. r. 

 

 

 



 

 

 



 

 

 
 

 

 



 

 

 



 

 

 
 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 


